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6. november 2023 

Årsmøde 2023- referat 
 
Sted/dato: Norsminde Yachtklubs klubhus, 26/10 2023 kl. 19.15 
Referat Jesper Boritz Kristiansen                   

            
1. Valg af ordstyrer. 

Karl-Erik valgt til ordstyrer 

2. Formanden aflægger bestyrelsens beretning for den tid, der er gået siden sidste 
årsmøde, og fremlægger en handlingsplan der rækker frem til næste ordinære 
årsmøde. 

Spørgsmål ved. pladsomsætning. Formulering vedr. køb og salg af pladser. Havnen 
sælger ikke pladser. En plads der ikke har været benyttet i 2 år kan inddrages og 
sælges. 

Spørgsmål om havnen kan fjerne en nødlidende båd. Det kan blive en 
fogedsag.(selvtægt)  Flid henviser til et Firma på Fyn der kan hjælpe. 

 
3. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab for det foregående år samt den 

realiserede del af indeværende års budget, næste års budget, herunder næste års 
havneafgift til orientering. 

Spørgsmål til udgift vedr. krabbebro. 

Spørgsmål vedr. Strøm udgifter og afgifter retur. Camping pladser og havne kan få 
afgifter retur ifølge Ole. Det undersøges af revisor/bestyrelse 

Bestyrelsen efterfølgende har undersøgt og fået bekræftet hos havnens revisor, at 

den statslige el-afgift bliver refunderet til havnen.  

Steen orienterede om lokale klager over uddybning. 

Johan har pejlet dybden i havneindløbet. Det ser ikke godt ud. Han har en plan for 
kunne undgå uddybning. Uddelt tegning med dybde og forslag. Der tages et 
arbejdsmøde vedr. dette. 

 
4. Orientering om den udpegede bestyrelse jf. § 6 stk. 2 og 3. 

Bestyrelsen forsætter uændret. 

 
5. Orientering om de udpegede suppleanter. 

Suppleanter forsætter uændret. 

 
6. Behandling af indkomne forslag: 

• Reposer på bro 1. 

 Det ønskes ikke af pladshavere på bro 1. Så det droppes. 

 Der er bænke nok. 
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• Prisindeks på pladser stilles i bero i en periode. 

 Forslag til indstilling af prisindeks for en given periode  

.Forslag til kun at sætte i bero i et år af gangen.  

Det præciseres at pladser kan sælges under prisindeks. 

Forslag at vente på arbejdsgruppe ændring af C til D pladser. 

• Tilslutning til elstik bør ikke være permanent og begrænses når man ikke er på sin 
båd. 

Der har været perioder, hvor samtlige stik har været optaget og været ulempe for b.la 

gæstesejlere. 

Nogle vil gerne have strøm på hele tiden.  

Havnemester kan ikke se om der er forbrug på en tilsluttet ledning og skal sørge for 
strøm til gæstesejler. 

Ole deler materialer ud vedr. elforbrug på havnen, som munder ud i et forslag om en 
strømpakke for fast land strøm f.eks.200 kr. evt. Bi-måler for områder (for 
dokumentation) og strømpakke til gæstesejlere til 20 kr. Ole stiller sig til rådighed for at 
få kortlagt strømforbrug. Forslag om solcelle anlæg. 

Forslag om at stole på hinanden for at mindske behov for udgifter til målere osv. 

Havneleje indeholder strømforbrug. 

Per fortæller at Ebeltoft tager 50 kr for strøm og bad. 

Spørgsmål om vi ved hvor meget f.eks. autocampere bruger. 

Bestyrelsen går videre med undersøgelse af strømforbrug og muligheder. 

 

 
7. Eventuelt. 

Der er problem med krabbefiskere på bro 2. Forslag til skilt. 

Gert fjerner skiltet med krabbebro. 

 

Sprøgsmål til opsamling af spildevand på vaskeplads. Er det et krav?.  

Nej – det er det ikke for nuværende. Vi forventer at man fra ca. 2025 ikke må bruge 
kobberbaseret/biocid bundmaling. 

Spørgsmål om vi kan søge penge fra Odder/Århus kommune til uddybning? 

Kun hvis Århus kommune åbner slæbestedet. 

Spørgsmål vedr. borde ved Fiskehuset på havnearealet. Det er en aftale der lavet for et 
år af gangen. Havnens brugere må benytte borde/bænke. 

 


